
 

 

Vragen Seniorenpartij Schagen inzake Schoolontbijt 
 
1: De ervaringen van de deelnemende scholen aan deze pilot: 
In december 2022 is de pilot Jeugdontbijt van start gegaan. In juni wordt er een tussentijdsgesprek 
gehouden met het Nederlands Jeugd Ontbijt, waarbij onder andere de ervaringen van de 
deelnemende scholen wordt besproken. Derhalve kan deze vraag nog niet worden beantwoord. Wel 
heeft de gemeente van een directeur van één van de deelnemende scholen, gehoord dat het een mooi 
initiatief is dat zeer gewaardeerd wordt.   
  
2: Wat zijn de financiële gevolgen geweest voor de gemeente Schagen m.b.t. tot deze pilot. 
De pilot kost in totaal € 15.068,29. Hiervan is 50% door de Beheersstichting Huize van Strijen 
gefinancierd, waar de gemeente hun heel dankbaar voor is. Concreet betaalde de gemeente € 
7534.80. Dit bedrag is gedekt vanuit het VVE budget, wat geoormerkt geld vanuit het Rijk is. Derhalve 
heeft deze pilot geen financiële gevolgen voor de gemeente Schagen. 
  
3: Overweegt u deel te nemen aan het project van de Rijksoverheid nu deze 100 miljoen beschikbaar 
heeft gesteld voor de continuering van het schoolontbijt. 
Het project van de Rijksoverheid staat geheel los van de pilot jeugdontbijt uit de gemeente. Voor het 
project van de Rijksoverheid dienen scholen die voor deelname in aanmerking komen zich zelf aan te 
melden, de gemeente heeft in dit project geen rol. 
  
4: Is in kaart gebracht welke scholen eventueel aangemeld kunnen worden voor de uitbreiding van 
het schoolontbijt 
Scholen waar ten minste dertig procent van de leerlingen uit armoedegezinnen komen, kunnen zich 
aanmelden voor deelname aan het project van de Rijksoverheid. Deze scholen zijn er niet in Schagen. 
  
5: Indien niet meegedaan wordt aan het project wat gefinancierd wordt door de Rijksoverheid bent u 
van plan door te gaan met her Jeugdontbijt. 
De pilot Jeugdontbijt is voor een jaar gefinancierd. Een van de voorwaarden voor deze financiering is 
dat het Nederlands Jeugd Ontbijt werkt richting een zelfstandige financiering van dit project. Om door 
te gaan met het Jeugdontbijt zijn er ambassadeurs nodig, wij gaan daar naar opzoek. Momenteel is 
er nog geen besluit genomen over het doorgaan of stoppen met het Jeugdontbijt. 
 


